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Magda De Meyer wil veemarkten sluiten
nieuws

Sp.a-kamerlid Magda De Meyer heeft een wetsvoorstel ingediend dat de 9 veemarkten in
ons land sluit. Volgens haar zijn er redenen te over om dat te doen: het is kostenbesparend,
het vermijdt het risico op ziektes en stress, het transport verdwijnt én er wordt komaf
gemaakt met dierenmishandeling. De sp.a'ster pleit voor het verhandelen van dieren op
internet. Is dit een realistisch alternatief? Vilt nam een kijkje in de afstudeerscriptie van
Geert Duiven die de levenskansen voor een digitale veemarkt in Nederland uitgebreid
onderzocht.
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Sp.a-kamerlid Magda De Meyer heeft een wetsvoorstel ingediend dat de 9 veemarkten in ons land
sluit. Volgens haar zijn er redenen te over om dat te doen: het is kostenbesparend, het vermijdt het
risico op ziektes en stress, het transport verdwijnt én er wordt komaf gemaakt met
dierenmishandeling. De sp.a'ster - die voor het voorstel de steun kreeg van Agalev en Spirit - pleit
voor het verhandelen van dieren op internet.
De discussie over de veemarkten werd twee jaar geleden al eens gevoerd toen
dierenrechtenorganisatie Gaia beelden vrijgaf die ze met een verborgen camera had gedraaid op de
markten van Anderlecht en Ciney. De beelden die toonden hoe de handelaars te keer gingen met de
runderen schokten velen. Verschillende partijen pleitten toen al voor een sluiting van de markten.
De Meyer heeft naar eigen zeggen een tijdje gewacht op een initiatief van de regering. Het feit dat
dit er niet komt en de vaststelling dat het gerecht helemaal geen gevolg geeft aan de pv's die werden
opgesteld wegens dierenmishandeling, deden haar besluiten zelf een wetsvoorstel in te dienen. Ferdy
Willems (Agalev) en Els Van Weert (Spirit) ondertekenden de wettekst.
De Meyer wijst erop dat het aantal verhandelde dieren op de negen markten de laatste jaren fors is
gedaald wegens de opeenvolgende voedselcrisissen. "Die tonen aan dat het transporteren van dieren
enorme risico's inhoudt op het vlak van de verspreiding van ziekten".
Veetransporten moeten dan ook zoveel mogelijk vermeden worden, vindt ze. Varkens worden al lang
rechtstreeks naar het slachthuis gebracht. Ook voor de andere dieren moet dat dan kunnen, luidt het.
Naast het uitsluiten van dierenmishandeling en het vermijden van ziektes en stress biedt het
verbieden van de markten volgens De Meyer ook het voordeel dat de overvolle wegen niet langer
belast zullen zijn met dierentransporten.
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Het verhandelen van dieren moet perfect mogelijk zijn via internet, meent ze. "Dit is een moderne
manier van veehandel waar dieren én mensen beter van worden", besluit de sp.a'ster.
Lees ook: geVILT: "Krijgen veemarkten kans op eerherstel?"
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